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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2023/24:493 Märkning och registrering av katter

Att komma till rätta med problemet gällande övergivna och förvildade katter är 
en fråga som har engagerat många svenskar under en lång tid. Därför var det 
glädjande när Socialdemokraterna i tidigare regeringsställning kunde se till att 
det blev obligatoriskt att id-märka och registrera katter i Sverige. Syftet med 
lagstiftningen var att höja deras status och undvika förekomsten av hemlösa 
katter. Den nya lagstiftningen tydliggör ansvaret för djurägaren, stärker 
djurskyddet och minskar risken för lidande. På sikt kan också okontrollerad 
reproduktion och andra oönskade beteenden som ställer till det för 
omgivningen minska.

Nu har kattregistret varit igång i nästan exakt ett år. Uppskattningsvis finns det 
1,4 miljoner katter i Sverige, och det första året registrerades totalt 423 746 
individer. Jordbruksverkets egna mål för år 2023 var att en halv miljon katter 
skulle registreras, vilket innebär att utfallet inte blev lika bra som önskat.

Det är nu viktigt att arbetet med att få fler personer att registrera sina katter 
fortsätter.

Därför vill jag fråga landsbygdsminister Peter Kullgren:

 

Vilka åtgärder tänker ministern och regeringen vidta för öka antalet registrerade 
katter i Sverige?

………………………………………

Sofia Skönnbrink (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-01-19
Besvaras senast
2024-01-31 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


